

Møde 08.04.2025

Til stede: Anna, Julie, Jørn, Irina og Tina

Afbud: Ingen

Priori tering	Punkt	Uddybning	Beslutning/
	Økonomi		
	Status på økonomi ved Irina og Tina	<p>Status på økonomi Regnskabet er fremlagt på generalforsamlingen. Underskuddet viste sig at være større end vi havde frygtet. Der er mange både små og store kreditorer og vi har pt. kontakt til alle. Der er ikke lavet endelige afdragsordninger, da vi endnu ikke kender klubbens betalingsevne. Irina og Tina arbejder på sagen.</p> <p>Vi har lavet et budget i balance, men hvor vi samtidig forventer at kunne finde nogle reduktioner i udgifterne. Det er en forudsætning for, at vi vil kunne betale kreditorer. Vi er startet med at undersøge, hvor der kunne være besparelsesmuligheder, og vi har allerede iværksat flere tiltag.</p> <p>Vi har forhandlet priser med alle leverandører af foder, strøelse og afhentning af møg. Vi har sagt farvel til nogle leverandører, da det var nødvendigt for at finde penge til afdrag på gæld.</p>	

	<p>Betaling for ydelser til medlemmer</p> <p>Medlems- og lokaletilskud.</p> <p>Medarbejder - Stald (økonomi):</p>	<p>Der er sket en reduktion af forbrug af halm og containertømninger.</p> <p>Der er indgået aftale med Biogasanlæg, som sandsynligvis kommer til at give den største besparelse. Der mangler dog stadig de sidste detaljer, f.eks. omkring leje af containere, krav om ikke at bruge spåner mv..</p> <p>Indtægter: Irina arbejder på at få faktureret for alle leverede ydelser samt inddrive gæld. Det går godt fremad.</p> <p>Medlems- og lokaletilskud. Vi skal søge medlems- og lokaletilskud inden udgangen af april. Tina er i kontakt med kommunen. Vi har et mindre fald i medlemmer ifht. sidste år. Det påvirker kun vores medlemstilskud, da vi har samme udgifter som hidtil.</p> <p>Staldpersonalet Vi har vurderet, at en reduktion i personaletimerne i staldene var nødvendig af økonomiske årsager. Berørte medarbejdere er orienteret. Opsigelserne effektueres med udgangen af juni.</p> <p>Vi har et ønske om ansættelse af en staldansvarlig på fuld tid, men fordi vi var usikre på om økonomien kunne bære det har vi ansat en alm. staldmedarbejder på 30 timer. Preben har tilbudt frivilligt at stå for ledelsen i en overgangsperiode.</p>	<p>Beslutning: Vi beslutter, at vi pr. 1. august skal have ansat en fuldtids staldansvarlig.</p> <p>Tina og Preben varetager ansættelsen.</p>
--	--	--	--

	<p>Elevskolen</p> <p>Bogføringshjælp. Vi har fået hjælp af Inga K. Andersen igenne en del år. Det er en stor udgift, og tidligere bestyrelse har kontaktet Helle Hede, som stadig ønsker at hjælpe SIR</p> <p>NORLYS/Internet Internettet fungerer ikke - hvad gør vi?</p>	<p>Én af staldmedarbejderne skal starte uddannelse til august og vi har drøftet om vi tror på, at økonomien kan bære en staldansvarlig fra 1. august.</p> <p>Birthe har iflg. Helle igennem de sidste år varetaget flere og flere opgaver i elevskolen. Vi skal have ansvaret for elevskolen formaliseret.</p> <p>Der er behov for en reduktion af udgiften til bogføring og regnskab. Samtidig har vi brug for at have én som kan hjælpe med at sikre at vi får håndteret økonomien korrekt.</p> <p>Vi har et abonnement hos NORLYS, men internettet på SIR fungerer ikke. Vi har en udgift på kr. 10.000 årligt. Vi har drøftet om vi tør afprøve en mobil-løsning?</p>	<p>Beslutning: Birthe bliver primært ansvarlig for elevskolen. Nærmere aftaler indgås med Birthe og Helle. Hjemmesiden skal opdateres. Det gør Tina.</p> <p>Beslutning: Vi beslutter at Inga laver bogføring til og med marts og at vi/Helle H overtager herfra.</p> <p>IKA fortsætter med at lave løn ind til videre.</p> <p>Beslutning: Annas ægtefælle vil forsøge at få det nuværende anlæg op at køre alternativt undersøge, hvad der skal til. Vi vurderer, at en mobil løsning under jysk kan være for sårbar, hvis der er en stor belastning på nettet med mange mennesker på stedet.</p>
--	---	---	--

	<p>Medarbejdere - stald Dækning stald</p>	<p>Stald Stalden er dækket af fast personale i hverdagen og søndag.</p> <p>Aftenvagten dækkes via vagtplan og lørdag dækkes af skiftende vagter. Aftenvagterne overgår fra 1. juni til Bitten. De nuværende aftenvagter er orienteret.</p> <p>Fra 1. juli skal der laves ferieplan og flere af lørdagsvagterne skal på efterskole, så vi skal have en ny løsning for lørdagene efter sommerferien. Tina er fortsat ansvarlig for vagtplanlægning sammen med Preben.</p>	<p>Beslutning - Punktet var primært til orientering.</p> <p>Som beskrevet ifht. økonomi skal vi pr. 1. august ansætte en staldansvarlig.</p>
	<p>Baner Vedligeholdelse og daglig drift</p>	<p>Vedligeholdelse Der er problemer med den lille udendørs bane. Flokkerne lægger sig oven på og banen kan ikke harves.</p> <p>Daglig drift Julie har været i dialog med Preben og Svend. Vi går efter at udendørsbaner skal køres min 2 gange ugentligt og indendørs skal køres dagligt. Eva hjælper stadig til og Julie laver aftale med Anja.</p> <p>Vi vil gerne have flere med på harveholdet, så vi bl.a. også har nogle frivillige at trække på til at køre baner til stævner.</p>	<p>Beslutning: Jørn går i dialog med leverandøren af påfyld fra forår 2024.</p> <p>Beslutning: Julie arbejder videre med plan for daglig drift af banerne og laver opslag om nogen har lyst til at være med på harveholdet ifht. stævnekørsel.</p>

	<p>Staldkontrakter/stillingtagen til: Der mangler stald kontrakter, på de fleste nyere heste. Tina har med udgangspunkt i den gamle kontrakt og kontakt med SEGES lavet et forslag til ny kontrakt.</p>	<p>Kontrakten har været sendt til gennemlæsning</p>	<p>Belutning: Kontrakten godkendes og Tina står for at få tjekket op på at der er staldkontrakter på alle opstaldere.</p> <p>Herunder skal alle have tilbudt et skab til passet. Der er bestilt nye låse.</p>
	<p>Muligheder i stalden: Underlag Selvpas? Ens udmelding/aftale med Preben.</p>	<p>Vi drøfter hvilke muligheder vi fremadrettet skal have for selvpas.</p> <p>Der er flere forhold at tage højde for. -det sviner en del at køre trillebøre med halm fra Sinnerup.</p> <p>-Stald 6 kan ikke muges med maskiner og er derfor ikke egnet til fuldpenion for personalet.</p>	<p>Beslutning Udfasning af selvpas i stald 1 (Sinnerup) på halm (tidsplan ikke aftalt, men ingen nye kan opstarte).</p> <p>Stald 5 og 6 er fortsat en mulighed for selvpas på halm.</p> <p>Stald 6 kan kun få fuldpenion på spåner.</p> <p>Fælles udmelding på pensionær møde d. 22. april 2024</p>
	<p>Forslag til vedtægtsændringer:</p>	<p>Vi har haft SIR's vedtægter til gennemlæsning hos Dansk Rideforbund, som foreslår flere vedtægtsændringer. Vi fik dem ikke varslet til generalforsamling i marts 2025.</p> <p>Vi drøfter om vi skal indkalde til ekstraordinær generalforsamling i efteråret for at fremlægge vedtægtsændringerne?</p>	<p>Beslutning Vi venter til ordinær generalforsamling i marts 26.</p>

	Stævneudvalg Status fra Anna og Julie	Der har været afholdt møde i stævneudvalget og der er planlagt et JYSK-møde. Der er mange opgaver, og ting der skal koordineres. Hvad tjener vi på? Hvad tiltrækker ryttere?	Beslutning Vi skal have overblik over hvert enkelt afholdt stævne ifht. økonomien. Der skal lægges budget og aflægges regnskab, hvor alle indtægter og udgifter er med.
--	---	---	--